

## Discontinuation of Private Label Partnership

## 关于自有品牌合作关系的终止的函

To whom it may concern,

致有关方,

This letter is to certify that any partnership between Process Instruments (UK) Ltd. (Pi) and Bebur ceased to exist after Nov 2023. Since this date only products supplied with the Pi logo and brand have been manufactured within the UK at our facilities in Burnley, Lancashire.

本函证明,Process Instruments (UK) Ltd. (Pi) 和 Bebur 之间的任何合作关系在 2023 年 11 月之后已经终止。在此之后,只有带有 Pi 标志和品牌的产品才是位于英国兰开夏郡伯恩利的工厂生产的。

After many years of cooperation Pi made the decision to stop manufacturing goods on behalf of Bebur and to focus on the Pi brand within the China market.

经过多年的合作, Pi 决定停止为 Bebur 生产产品并在中国大陆市场上专注于 Pi 品牌。

Unfortunately, since Nov 2023 there have been many examples where products have been marketed under the Bebur brand using the same name and overall appearance of Pi products for example, LabSense. Pi can confirm that these products are NOT manufactured by Pi and are not manufactured in the UK. It is very disappointing and concerning that products are being promoted falsely as being manufactured in the UK or being intentionally designed to deceive customers of its true origin.

不幸的是,自 2023 年 11 月以来,我们发现有很多产品使用与 Pi 产品相同的名称和整体外观并以 Bebur 品牌销售,例如 LabSense。Pi 确认这些产品不是 Pi 生产的,也不是在英国生产的。令人失望和担忧的是,这些产品被虚假地宣传为英国制造,或者被有意进行设计以欺骗消费者其真正的来源。



Pi's streaming current monitor, StreamerSense

Pi **的流式**电流监视器 StreamerSense



A streaming current monitor that looks like Pi's

看起来像Pi 的流式电流监视 器

Official Pi products can only be sourced directly from Pi in the UK or from our master distributor IMP - Huzhou IMP Environmental Technology Limited (registered address: Floor 3, Building v11, CECEP Industrial Park, No, 1506, Yishan Road, Wuxing).

Pi 的官方产品只能直接来自英国 Pi 或我们的总经销商因普 -湖州因普环境科技有限公司(注册地址:浙江省湖州市吴兴区八里店镇义山路 1506 号中节能产业园 V11 幢厂房第三层)。

Signed on behalf of Process Instruments (UK) Ltd

代表 Process Instruments (UK) Ltd 签署

Dr Rob Paramore Rob Paramore 博士 Sales Director 销售总监 Date:1/8/24



For any further information or clarification please contact Pi's regional representative, Chen Jiang at Jiang.chen@processinstruments.cn or

<u>Jiang.chen@processinstruments.cn</u> o jc383223143 using WeChat.

如需更多信息或澄清,请联系 Pi 的区域代表陈江(<u>Jiang.chen@processinstruments.cn</u>)或微信 联系 jc383223143。